



## Rawatan - rambut penjagaan - DIKSON

### KEIRAS TALIAN-UMUR PERLINDUNGAN DAN RAMBUT NIPIS VOLUMISING



# DIKSON

✉ bbazar@globelife.com  
☎ +39 0331 1706328



### KEIRAS TALIAN-UMUR PERLINDUNGAN DAN RAMBUT NIPIS VOLUMISING

#### • KEIRAS LINE-UMUR PERLINDUNGAN

antioksidan dan antipenuaan dengan sel stem tumbuhan

#### SYAMPU UMUR PERLINDUNGAN

Diperkaya dengan sel stem yang mengaktifkan kelembapan baki adalah ideal untuk menyuburkan dan menguatkan rambut semua jenis melindungi mereka dari kerosakan cuaca dan penuaan. Melindungi memberikan badan dan Kasut. Rambut yang dilindungi adalah lembut dan bersinar 'bersinar' belia yang diperbaharui.

**pembungkusan:** sebotol 250 ml.

#### TOPENG UMUR PERLINDUNGAN

Sesuai untuk semua jenis rambut perbuatan sinergi dengan syampu KEIRAS umur perlindungan. Kehadiran sel stem yang Janakan semula kulit kepala telah dicampurkan dengan bahan-bahan pemulihan kesihatan rambut asli dan membuat mereka lebih besar sentuhan dan dikawal oleh dibina semula 'penuaan kerosakan.

**pembungkusan:** tiub 250 ml dan 500 ml balang.

#### PEMBINAAN SEMULA SERUM UMUR PERLINDUNGAN

berenjin Keratin

Sesuai untuk semua jenis rambut adalah pekat sel stem pembinaan semula KEIRAS SERUM perlindungan adalah umur yang tertentu dan keratin yang melengkapkan rawatan KEIRAS umur perlindungan 'mengekalkan dan meluaskan kesan jangka masa panjang. Sel stem telah diaktifkan semula keseimbangan kelembapan manakala keratin memastikan keselarasan dan kekuatan untuk rambut, rekonstruktif tindakan untuk hasil golongan muda yang diperbaharui.

**arahan untuk menggunakan:** shake sebelum penggunaan dan lama produk. Basuh rambut anda dengan syampu KEIRAS umur perlindungan dan memohon perlindungan

umur TOPENG KEIRAS. Rambut dikeringkan dengan tuala lembap rambut 10/15 ml  
SERUM umur KEIRAS menggunakan perlindungan di sepanjang keseluruhan panjang.  
Urut baik untuk memudahkan penembusan produk dan meninggalkan selama 5 minit.  
Bilas dan cucian seperti biasa. Jika anda ingin menggunakan plat.

**pembungkusan:** botol 80 ml.

• **RAMBUT NIPIS-VOLUMISING dengan kolagen dan asid hyaluronic**

**SYAMPU ISIPADU PANCUTAN**

Membolehkan kesan kontena yang terima-kasih kepada faedah-faedah kolagen dan asid hyaluronic. Tonik tenaga dan kolagen texturing pulangan tempang rambut nipis ' manakala asid hyaluronic memberikan khasiat dan penghidratan menggalakkan penjanaaan semula folikel rambut.

**pembungkusan:** sebotol 250 ml.

**VOLUMIZING PLUMPING SERUM**

Ideal untuk rambut halus yang kekurangan isipadu dan cenderung untuk meratakan keluar. Diperkaya dengan asid hyaluronic untuk menyuburkan dan melembapkan mendalam ' dan 'kolagen yang memberikan jumlah dan badan' menguatkan dan densifica gentian rambut telah mengukuhkan ia dari bahagian bawah. Rambut yang lebih luas 'fleshed keluar' bersinar dengan kesihatan dan tenaga.

**pembungkusan:** botol 100 ml.